

Svenska scrabbleförbundets årsmöte 2013  
2013-06-15  
Ulriksdal, Solna

#### Dagordning:

§1 Fastställande av röstlängd.

§2 Samtliga deltagare anser att årsmötet har utlysts på ett riktigt sätt.

§3 Ordförande Daniel Domert leder mötet. Zakarias Jonsson antecknar. Anna Jansson och Gunnar Andersson väljs till justeringsmän.

§4 Fastställande av dagordning.

§5 Verksamhetsberättelsen och bokslutet läses upp av kassör Roland Olsson.

§6 Revisionsberättelsen presenteras av revisor Erik Elvers.

§7 Ansvarsfrihet beviljas för det gångna årets styrelse.

§8 Val av styrelse:

Björn Jansson väljer att avgå som sekreterare och medlem av styrelsen. Istället väljs två nya ledamöter i styrelsen in, nämligen Henrik Johansson och Jessica Käll. Sekreterarposten tillsätts av styrelsen vid det konstituerande mötet. Övriga delar av styrelsen förblir oförändrade efter föregående år, och i sin fullständighet ser den ut som följer:

Ordförande: Daniel Domert

Kassör: Roland Olsson

Övriga ledamöter: Gerd Forss, Anna Jansson, Malin Ståhlner, Jessica Käll och Henrik Johansson.

Tävlingskommittén kommer liksom föregående år att bestå av Inger Wingård, Alexandra Svantesson och Zakarias Jonsson.

§9 Val av två revisorer: Erik Elvers och Gunnar Andersson sitter kvar på denna post.

§10 Val av valberedning: Johan Rönnblom och Johan Berner önskar bytas av från detta ansvar. Henrik Jonés och Monica Ringheim väljs istället in i valberedning inför kommande år.

§11 Fastställande av avgifter: Det anses inte finnas någon större anledning att förändra medlemsavgiften. Överskott i kassan kan skjutas över till SM-arrangemanget, vilket diskuteras vidare under övriga frågor.

§12 Fastställande av budget: Ny budget sätts efter förra årets bokslut, med rum för styrelsen att fatta nya beslut utöver den, t.ex. vid inköp av utrustning.

§13 Denna punkt stryks, då det inte har inkommit någon proposition.

§14 Motioner (en motion):

#### *Motion angående val av SM-arrangör*

*Det nuvarande systemet är att intresserade arrangörer skickar in en intresseanmälan med förslag till upplägg av tävlingen, lokalalternativ, idéer om priser, datum och gärna ekonomisk information. Deadline detta år var 19 april.*

*Vi föreslår att detta system görs om så att tävlingskommittén i början av året startar en tråd på forum där intresserade arrangörer kan anmäla sitt intresse. Fördelar med detta:*

*- SM-arrangörerna kan slås fast mycket tidigare än enligt nuvarande system. De kan därmed både påbörja sin planering och slå fast spellokal etcetera i ett mycket tidigare skede än nu. Även är då det är klart vilka som ska arrangera SM, kan de med nuvarande system inte skriva kontrakt etcetera förrän sent på våren för att deadline ska passeras och tävlingskommittén och styrelsen ge sitt godkännande.*

- Under år då det inte automatiskt finns några som vill arrangera SM, kan andra grupper fundera på saken mycket tidigare än med det nu gällande systemet.

- Alla medlemmar vet hur det ligger till och behöver inte fundera och spekulera.

Arrangörerna ska sedan precis som förut presentera sin idé för tävlingskommittén och/eller styrelsen så att dessa kan förvissa sig om att det är välgenomtänkt och genomförbart.

Motionen bifalles efter omröstning med en komplementerad motivering: Tävlingskommittén bör starta en tråd i forumet i januari, i avsikt att undersöka intresset för att arrangera årets SM bland medlemmarna. Initialt kan förslagen från villiga arrangörer ha karaktären av en enkel intresseanmälan istället för en utförligare översikt över hela arrangemanget. Kommer det inte fram något förslag inom de närmsta veckorna får tävlingskommittén höra sig för bland möjliga arrangörer i olika orter för att undersöka om intresse finns. Inkommer flera förslag samtalar tävlingskommittén med de olika inblandade och ansvarar för att en lämplig utgång nås.

Tävlingskommittén presenterar tillsammans med arrangörerna förslaget för styrelsen, som fattar de avgörande beslutet kring SM-arrangemangen. Styrelsen bör fatta beslut om SM-arrangemanget så fort som möjligt, för att underlätta för arrangörerna. Förbundets samtliga medlemmar bör få veta så tidigt som möjligt angående vid vilken plats och under vilken tidpunkt, som tävlingen ska äga rum, men ett bestämt datum då detta bör vara fastslaget ogillas av årsmötets deltagare, med motiveringen att arrangörer kan behöva varierande mycket tid på sig för att få besked om spellokalen och dylikt.

§15: Övriga frågor: Frågor angående användning av förbundets tillgångar:

1: Inköp av utrustning: varje lokalförening ombes inventera sin egen utrustning och komma med förslag om vad som behöver köpas in. Dessa förslag kan sedan skrivas i en tråd i forumet, som styrelsen skapar.

2: Användning av överskott i förbundets kassa för vidare sponsring av SM-arrangemangen än tidigare:

2a: Hur dessa medel bör användas: Antingen hålla ner deltagaravgiften eller hålla ett dyrare arrangemang, t.ex. genom att använda en större lokal. Det senare förslaget anses viktigare, då deltagaravgiften redan är så pass låg.

2b: Huruvida man avsiktligt bör planera för förlust i budgeten: SM-arrangemanget beräknas kunna gå i förlust ekonomiskt, uppskattningsvis 5000 kronor.

2c: Utbetalning av medel i ett tidigt skede, för att arrangörer ska slippa lägga ut själva: styrelsen betalar ut en summa till arrangörerna om det behövs, och inget fast belopp.

2a-c: Samtliga förslag bifalles.

2d: Hur stort kapital som måste finnas kvar i förbundets kassa (och följdaktligen vad som får betraktas som överskott): Ett snitt kan tas fram genom att se bakåt i tiden på förbundets ekonomi. Förbundets kassa bör inte underskrida femton- eller tjugotusen kronor. Tillgångar utanför denna ram får betraktas som överskott i kassan, och bör kunna användas för att stödja främst SM-arrangemanget.

3: Medlemsvärkning: värkning av medlemmar är välkommet, och styrelsen stödjer med medel om det skulle behövas.

Undertecknat av:

